
 

 
 

 

 

Přítomni: Pražák Pavel, Kacetl Jaroslav, Bureš Vladimír, Chaloupská Pavlína, Malý Filip,  
    Chyba Ladislav, Košťál Ondřej, Janák Petr 

Omluveni: Vejsadová Alena  
Hosté:  Janeček Václav, Kozel Tomáš, Šrámková Hana 
 
Program:  
 
1. Zahájení 

2. Rozpočet FIM UHK pro rok 2012 (předkládá doc. Janeček, děkan  FIM, a ing. Šrámková, 

tajemnice FIM) 

3. Návrh členů Vědecké rady FIM pro nové funkční období 2012 -2016 (předkládá doc. 

Janeček) 

4. Různé  

 
Průběh zasedání: 
 

Bod č. 1: Zahájení 
 
Předseda AS FIM přivítal přítomné senátorky, senátory a hosty. Omluvil nepřítomnou Alenu 
Vejsadovou a vznesl dotaz na doplnění programu. Žádný návrh na doplnění programu zasedání 
nebyl předložen. Byl pouze upřesněn název bodu č. 3: místo názvu Doplnění Vědecké rady FIM 
pro nové funkční období název Návrh členů Vědecké rady FIM pro nové funkční období 2012 -
2016.   
 

Bod č. 2: Rozpočet FIM UHK pro rok 2012 
 
RNDr. Pražák předal slovo panu děkanovi doc. Janečkovi, který požádal paní tajemnici ing. 
Šrámkovou o úvodní slovo. Paní tajemnice uvedla, že rozpočet FIM pro rok 2012 vychází 
z rozpočtu celé UHK, který byl schválen AS UHK dne 13. 6. 2012. FIM bude hospodařit s dotací 
65 171 tis. Kč, předpokládají se příjmy 4 180 tis. Kč, odpisy 5 300 tis. Kč a ve fondech FIM se 
počítá s částkou 7 200 tis. Kč. Rozpočet je navržen jako vyrovnaný, přičemž náklady i výnosy 
jsou plánovány v úhrnné výši 81 851 tis. Kč. Kromě této částky bude FIM dále hospodařit 
s částkou 5 293 tis. Kč, která tvoří příspěvek na institucionální vědu a výzkum.   
 
Diskuse:  
Doc. Janeček poděkoval za představení i sestavení rozpočtu a zmínil, že došlo k částečnému 
snížení příspěvku MŠMT na vzdělávání, která je v tomto akademickém roce kompenzována 
částečným zvýšením příspěvku MŠMT na institucionální vědu a výzkum.  Do následné diskuse 
se zapojili doc. Bureš a st. Košťál.  
 
Dr. Pražák vznesl dotaz, proč bylo letos tak časově náročné připravit rozpočet, který bývá 
obvykle projednáván v dubnu. Ing. Šrámková vysvětlila, že se rozpočet tento rok poprvé 



 

 
 

připravoval pro 5 součástí univerzity a dělení finanční dotace z ministerstva bylo také 
metodicky komplikovanější. 
  
Hlasování o Rozpočtu FIM UHK pro rok 2012: 8 pro – 0 proti 
Návrh Rozpočtu FIM UHK pro rok 2012 byl jednomyslně schválen. 
 

 
Bod č. 3: Návrh členů Vědecké rady FIM pro nové funkční období 2012 -2016  
 
Děkan FIM doc. Janeček seznámil senátory s návrhem složení Vědecké rady FIM a představil 
každého z navrhovaných členů – návrh VR vychází ze stávající VR, kde jsou novými interními 
členy VR navrženi doc. Krejcar (koordinátor pro vědeckou činnost FIM), doc. Trojovský (děkan 
PřF UHK), novými externími členy jsou navrženi ing. Albrecht (ředitel pobočky ČNB v Hradci 
Králové), prof. Doubek (proděkan FSI VŠE Praha), ing. Málek (manažer HIT klastru), prof. 
Turčáni (vedoucí katedry informatiky PrF UKF Nitra) a doc. Žižka (proděkan EF TUL). Navržená 
Vědecká rada FIM má 29 členů. 
 
Hlasování o Návrhu členů Vědecké rady FIM pro nové funkční období 2012 -2016:  
8 pro  – 0 proti 
Složení Vědecké rady FIM UHK bylo schváleno jednomyslně. 
 

Bod č. 4: Různé  
 
V průběhu projednávání tohoto bodu se z jednání omluvila Mgr. Chaloupská.  
 
Doc. Kozel  informoval o probíhajících akreditacích manažersko-ekonomických oborů. Výsledky 
by měly být známy tento týden. 
 
Mgr. Kacetl navrhl, aby se obhajob bakalářských nebo diplomových prací účastnili ti 
hodnotitelé, kteří se ve svém hodnocení výrazně rozcházejí. Doc. Janeček sdělil, že pokud se 
takové případy stanou, existuje návrh KE FIM a uvažuje se o možnosti vypracovat třetí 
posudek. O věci bude ještě jednat. 

 
Usnesení:  
 
1. AS FIM projednal a schválil rozpočet FIM na pro rok 2012. 

2. AS FIM projednal a schválil návrh děkana FIM na složení VR FIM. 

 
Hlasování o usnesení: 7 pro – 0 proti 
Usnesení ze zasedání AS FIM dne 14. 6. 2012 bylo schváleno jednomyslně. 
 
Předseda AS FIM RNDr. Pražák poděkoval všem přítomným za účast a za práci v AS FIM v tomto 
akademickém roce a ukončil  9. zasedání AS FIM. 
 
 
   
Zapsal: Pavel Pražák      RNDr. Pavel Pražák, Ph.D 
         předseda AS FIM


